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Årsmöte Burlövs Brukshundklubb 2025 

 

0- Närvarande 

Se punkt 3 

1- Mötets Öppnande 

Jenny Möller hälsar alla välkomna och förklarar årsmötet för öppnat. 

2- Fastställande utav dagordning 

Dagordningen fastställs och godkänns utav årsmötet. 

3- Fastställande utav röstlängd 

Röstlängden fastställs till samtliga 30 närvarande, och ingen jäv är anmäld.  

Under punkten 12 framgår det att en medlem inte anmält sig på närvarolistan från 

mötets början. Röstlängden justeras under punkten 12 till 31 stycken röstberättigade. 

4- Fastställande om möte utlyst stadgeenligt 

Årsmötet är enigt utav att årsmötet är stadgeenligt utlyst. 

5- Val utav Justerare och Rösträknare 

Som justerare och tillika rösträknare valdes Emma Jörgensen och Marina Abrahamsson 

6- Val utav mötesordförande och mötessekreterare 

Som årsmötesordförande valdes sittande ordförande, Jenny Möller. Beslutet togs med 

majoritet med undantag för några få nekande bland årsmötets deltagare. 

Som årsmötessekreterare förslogs sittande, men då sittande inte är närvarande, förslogs 

Michael Möller, samt att förslag inkom på att styrelsesuppleanter kan vara 

årsmötessekreterare.  

Michael Möller valdes till årsmötessekreterare. 

7- Verksamhetsberättelse 

Jenny Möller läser igenom verksamhetsberättelsen och frågar om det finns några frågor. 

Årsmötet godkänner enhälligt verksamhetsberättelsen. 
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8- Revisionsberättelse 

Revisorn Lars Mårtensson läser upp revisorernas berättelse. Jenny Möller frågar om det 

finns några frågor, eller om årsmötet kan godkänna revisionsberättelsen.  

Årsmötet godkänner enhälligt revisionsberättelsen.  

9- Ekonomisk berättelse 

Carina Radlert går igenom resultaträkningen samt budgeteringen för 2024. Underskottet 

för 2024 var budgeterat till -16 000 SKR, men resultatet blev -6 252,22 SKR.  Carina 

Radlert berättar att det införårsmötet finns 319 457 SKR i likvidera medel i kassan.  

Fia Algotsson frågar vad posten för utgifter för Rallylydnaden på 9 200 SKR är för något. 

Carina Radlert kan inte på rak arm svara på frågan, men lovar att återkomma snarast 

med ett svar. Fia Algotsson godtar svaret.  

Årsmötet godkänner enhälligt den ekonomiska berättelsen. 

10- Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 

Ett enhälligt beslut togs utav årsmötet. 

11- Verksamhetsplanering för 2025 

Jenny Möller läser igen punkterna på verksamhetsplaneringen för 2025. Målet för 2025 

är att genomföra 15 kurser. Boel Wetterstrand ställer en fråga om vart målen för 

punkterna 5 och 6 finns, då dessa saknas i dokumentationen.  

Diskussioner uppstår om hur klubben bör gör göra för att värva fler medlemmar. Förslag 

på stadsvandring föreslås utav Kurt Abrahamsson. Petter Mattsson påpekar vikten utav 

att instruktörerna gör allt i sin makt för att locka kursdeltagarna att stanna kvar och ingå i 

övriga träningar som sker på klubben. Anders Mårtensson påtalar att alla medlemmar är 

välkomna med förslag och idéer, att det inte är ett arbete för enbart styrelsen.  

Boel Wetterstrand påpekar att kurserna som erbjuds måste publiceras mycket tidigare 

på hemsidan, än vad fallet är idag. Även om årets kurser publicerades tidigare än vad de 

gjorts tidigare är, så måste de förmedlas mycket tidigare. Problemet påpekas uppstå i 

samband med en mycket dålig uppslutning på instruktörsmötena, och det därför inte har 

gått att publicera kommande kurser tidigare.  

Anna Engfelt föreslår att kommande styrelse ska upprätta en plan för att få till dessa 

instruktörsmöten tidigare, och årsmötet beslutar detta förslag. 
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12- Fastställande om kurs och medlemsavgifter. Hedersmedlem 

Förslag på att höja kursavgifterna föreslås utav ett flertal. Jenny Möller undrar om det 

verkligen går att höja kursavgifterna just nu, då det redan nu är svårt att få ihop till fulla 

kurser. Estelle Palmquist påpekar att Malmö Brukshundklubb har höjt sina kursavgifter 

och har full beläggning på sina samtliga kurser. Mona Larsson frågar om hur klubben kan 

nå ut till fler om kommande kurser.  

Förslag om annonsering i lokaltidning framförs, men årsmötet är eniga om att detta 

medför en merkostnad för klubben, och förslaget kasseras. Förslag om att få 

lokaltidningen att skriva om klubben kommer fram, men ingen vet hur, och frågan rinner 

ut i sanden.  

Anna Joy Lilja ger förslag på att fråga Malmö Brukshundklubb om de kan hänvisa till 

Burlövs Brukshundklubb när deras kurser är fullbelagda. Estelle Palmquist som är 

involverad i Malmö Brukshundklubbs lovar att ta frågan vidare, och tror inte att det ska 

vara några problem, då båda klubbarna redan idag samarbetar en del.  

Förslag på att höja kursavgiften till 1 600 SKR föreslås, och votering begärs. Votering 

genomförs med följande resultat. Voteringen ger resultatet att 19 stycken röstar för 

oförändrad kursavgift (1 500 SKR), och 11 röster antas rösta på annat förslag, men räknas 

inte då majoritet redan fastslagit förslag ett med oförändrad kursavgift. Kursavgiften 

fastställs därmed till 1 500 SKR.  

Medlemsavgiften föreslås förbli oförändrad för 2025. (700 SKR, varav 500 SKR till SBK, 

och 200 SEK till Burlövs Brukshundklubb)  

Jenny Möller berättar att det har tidigare blivit fel då Mona Nilsson utsågs som 

hedersmedlem, då Svenska Brukshundklubben måste få in en registrering om 

hedersmedlemskapet. Årsmötet beslutar att Mona Nilsson ska utses till hedersmedlem, 

och att en korrekt registrering skall göras till SBK. 

13- Val av styrelse 

Det påpekas att dokumentation på valberedningens förslag inte finns med i 

årsmöteshandlingarna. Emma Jörgensen beklagar att det blivit så, men har en lista 

tillhanda.  

Som ordförande på ett år (1 år) föreslås Jenny Möller på omval. Protester inkommer från 

ett fåtal, som då beds att komma med annat förslag, men de har ingen kandidat att 

presentera. Jenny Möller väljs som ordförande på ett år (1 år) Reservationer inkommer 

från Jenny Karlsson, Fia Algotsson och Boel Wetterstrand.  
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Val utav Vice ordförande tas upp, men Boel Wetterstrand påpekar att Anders 

Mårtensson valdes vid 2024 årsmöte, och därför bör ha ett år kvar. Diskussioner om 

valen uppstår, och det uppdagas att det redan från 2022 och tidigare blivit många fel i 

valen, då många ledamöter flertalet gånger valts om mitt i sin mandatperiod, då kunskap 

om formuleringar utav de olika valen varit bristfällig tidigare år. Diskussioner uppstår om 

vad de olika uttrycken betyder (omval, nyval, fyllnadsval och sittande) Boel Wetterstrand 

påpekar att fyllnadsval ej kan göras längre än tills nästa årsmöte, vilket gör att Carina 

Radlert inte har ett år kvar. Michael Möller söker upp fakta om vad som gäller enligt 

traditionell föreningsstandard. Michael Möller påtalar att fyllnadsval görs för resterande 

mandatperiod som fyllnadsvalet görs för, då beslutet om fyllnadsval togs på ett 

medlemsmöte. För att få ordning på valen utav styrelse föreslår Boel Wetterstrand att 

följa förra mötets val, och istället välja kassör för två år (2 år) på detta årsmöte. Michael 

Möller instämmer att det går att lösa på detta sätt för att i framtiden få ordning på 

kommande mandatperioder.  

Anders Mårtensson har därmed ett år kvar (1 år) och förblir sittande 

Carina Radlert väljs som kassör på två år (2 år) som omval efter fyllnadsval 2024 

Kerstin Nilsson har ett år kvar (1 år) och förblir sittande 

Petter Mattsson avgår, och Emma Jörgensen väljs som ledamot på två år (2 år) Nyval 

Som suppleant 1 på två år (2 år) väljs Anna Joy Lilja, Nyval 

Som suppleant 2 på ett år (1 år) väljs Nicole Senderson, fyllnadsval då Jenny Karlsson 

avsäger sig sitt uppdrag. 

Jenny Möller påtalar att det bör ske ett val för en tredje suppleant, då denna plats länge 

varit vakant. Diskussioner uppstår, där det bland annat påstås att det inte finns med i 

stadgarna, och att så har man aldrig haft det tidigare. Förslag om att välja ännu fler 

suppleanter kommer fram. Jenny Möller visar upp stadgarna och berättar vad det står i 

dessa. Årsmötet kommer då fram till att det skall finnas tre suppleanter. Det inkommer 

tre namnförslag, Fia Algotsson, Anna Engfelt och Michael Möller. Årsmötet begär en 

sluten votering. Boel Wetterstrand tycker att samtliga fem namn som förslagits ska ingå i 

voteringen, men då beslut redan tagits för suppleant 1 och 2, så består voteringen utav 

de tre förslagen. Boel Wetterstrand motsätter sig till att beslut tagits på de två tidigare 

suppleanterna, men ”tystas ner” utav årsmötet. 

Sluten votering sker med resultatet 

 Fia Algotsson - oklart 

 Anna Engfelt - oklart 

 Michael Möller -oklart 
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Rösträknarna informerar om att det blev lika resultat mellan Fia Algotsson och Anna 

Engfelt, men inga siffror presenterades för årsmötet. 

Det framkommer nu att det inkommit 31 röstsedlar, trots att enbart 30 medlemmar 

anmält sin närvaro. Rösträknarna anser då att vi helt enkelt lägger till närvaron på denna 

deltagare, som nu skriver upp sig på närvarolistan. Protokollet justeras på punkten 3.  

Det beslutas att göra en ny sluten votering mellan Fia Algotsson och Anna Engfelt. Dessa 

kandidater ges nu en möjlighet att få presentera sig för årsmötet, om vem de är. Denna 

möjlighet gavs inte vid första voteringen. 

Jenny Möller inflikar att någon åter igen glömt att släcka ljuset på planen igår (tisdag 

2025-02-11). Diskussion om vem som glömt uppstår, samtidigt som mindre lokala 

gruppmöten uppstår. Jenny Möller påpekar även att det ofta göms att låsa ytterdörren 

samt gallret, och att det ofta förekommer både kiss och bajs i lokalerna. 

Maria Olsson påpekar att om hon ska fortsätta att sköta köket och städningen, så vill hon 

att samtliga måste respektera och hålla ordning efter sig, precis som på vilken 

arbetsplats som helst. 

Kurt Abrahamsson uttalar högt och tydligt att det nu känns som ett ”kärringamöte”, och 

brukar aldrig ta så här lång tid, med en massa tjafs. Flertalet vid bordet instämmer. 

Ny sluten votering genomförs, med resultatet 

 Fia Algotsson 11 röster 

 Anna Engfelt 17 röster 

 Blanka röster 2 

 Ogiltiga röster 1 

Anna Engfelt väljs därmed som suppleant 3 på två år (2 år), nyval 

 

Valberedningen föreslår följande som revisorer 

Lars Mårtensson, som ordinarie revisor samt som sammankallande 

Tove Leverin som ordinarie revisor. Fråga uppstår om Tove är medlem i 

klubben. 

Petter Mattsson som revisorssuppleant. 

Årsmötet beslutar att välja enligt valberednings förslag, och samtliga väljs på ett år (1 år) 
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Som valberedning föreslås 

 Anders Lange 

 Monica Gullstrand 

 Fia Algotsson 

Årsmötet beslutar att välja dessa på ett år (1 år) 

14- Val av ombud till distriktet 

Styrelsen ges förtroende att själva tillsätta dessa ombud utav årsmötet. 

15- Fråga om omedelbar justering utav punkt 10-14 

Årsmötet beslutar att göra så, trots att ingen vet vad punkten handlar om. 

16- Val av sammankallande sektioner 

Estelle Palmquist påpekar att HUG saknas, och att utbildning och tävling bör ingå i HUG. 

Boel Wetterstrand påpekar att det missats att kallas till tävlingsmöte. Jenny Möller 

påpekar att kallelse gått ut, men att det inte blivit något tävlingsmöte under 2024.  

Årsmötet föreslår att skapa en sektion för HUG bestående utav Anna Joy Lilja, Boel 

Wetterstrand, Estelle Palmquist och Petter Mattsson. Anna Joy Lilja är då länken mellan 

sektionen och styrelsen. 

Agility sektionen föreslås bestå utav Anna Joy Lilja och Elsa Mattsson, och årsmötet 

beslutar så. 

Sektionen för mark och plan ger årsmötet förtroende för kommande styrelse att sköta 

själva, och be om hjälp utav medlemmarna vid behov. 

Frivilligsektionen är det ingen på årsmötet som vet vad den handlar om. Årsmötet 

föreslår och beslutar att stryka denna punkt från dagordningen. 

17- Motioner 

Inga inkomna motioner finns att behandla 
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18- Övriga frågor 

Betina Bostrand påpekar att Linjeträningen inte borde vara gratis för icke medlemmar. 

Jenny förklarar för årsmötet om vad Linjeträning innebär. Vad som borde ingå i 

Linjeträningen diskuteras, och överlämnas till HUG sektionen för utredning utav 

innehållet. 

Förslag på att medlemskrav skall krävas för att Linjeträning förslås. Detta är en fråga för 

kommande styrelse och HUG sektionen att utreda vidare. Petter Mattsson påpekar att 

Linjeträningen bör ses som tillfällen för icke medlemmar att få en chans att prova på 

aktiviteterna. Förslag på att fikan inte ska vara gratis vid Linjeträning framkommer, och 

skickas vidare för utredning utav styrelsen. 

Thore Nilsson frågar om Pia Malmlöfs testamente. Om hur det hela går. Jenny Möller 

bekräftar att ingen i nuläget vet hur det ligger till i status just nu, och att det fortfarande 

ligger på advokatfirmans bord, men att bouppteckningen verkar vara klar. Jenny Möller 

berättar att planer finns att sätta upp ett minne för Pia Malmlöf när arvet inkommit.  

Mona Larsson frågar om aktiviteten på Facebook, då hon inte själva har Facebook och 

kan följa aktiviteten. Jenny Möller berättar att det regelbundet publiceras information 

om exempelvis tävlingar, aktiviteter och händelser, när det finns något att publicera. 

Elsa Mattsson frågar om det inte går att ta bort inläggsgodkännande i den privata 

Facebookgruppen, då det ofta kan ta dagar innan inlägg blir godkända, och att inlägget 

då ofta redan är inaktuellt. Elsa Mattsson ges Administratörs rättigheter för denna grupp, 

och inläggsgodkännande ska tas bort. Beslutet kommer att konfirmeras på nästa 

styrelsemöte, då beslut ej kan tas under punkten övrigt. 

Anna Engfelt frågar om det finns något intresse i att försöka anordna hundutställningar. 

Ett flertal tycker att detta låter intressant, och förslag föreslås att det bildas en 

utställnings sektion, och frågan skickas vidare till styrelsen för beslut. Anna Engfelt, 

Maria Olsson, Annette Umenmark och Carina Radlert föreslås ingå i denna sektion. 

Mötet Adjungeras 

Årsmötet adjungeras klockan 19:40 för en fikapaus och bensträckare innan mötet fortgår 

med punkten 19 Prisutdelning. 

Möte återupptas klockan 20:20 
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19- Prisutdelning 

Jenny Möller informerar årsmötet att från och med nu tar Petter Mattsson över ansvaret 

för Barometern, med hjälp utav Elsa Mattsson. Anders Mårtensson presenterar och delar 

ut priser för följande medlemmar 

Lydnad 

Tredjepris till Anders Lange och Lexi 

Andrapris till Lars Mårtensson och Jaxon 

Förstapris till Elsa Mattsson och Solo 

Första- och andrapristagaren hade samma poäng, och förstapriset tilldelades Elsa 

Mattsson då hon och Solo haft högsta tävlingsplacering under året. 

Rallylydnad 

Andrapris till Fia Algotsson och Kajsa 

Förstapris till Fia Algotsson och Åke 

Då det endast förekom två tävlande ekipage, så finns det ingen tredjeprisvinnare 

Agility 

Tredjepris till Anna Joy Lilja och Rut 

Andrapris till Mary Jane Unander och Nellie 

Förstapris till Madelaine Billqvist och Chloe 

20- Mötet avslutas 

Mötet avslutas utav Jenny Möller som tackar alla för visat intresse 

 

Årsmötesordförande   Årsmötessekreterare  

Jenny Möller   Michael Möller 

_________________________  _________________________ 

Justerare    Justerare 

Emma Jörgensen    Marina Abrahamsson 

_________________________  _________________________ 


